
Openbare orde en veiligheid  

 

Er loopt een onderzoek naar de mogelijkheden voor cameratoezicht bij invalswegen. Eerder zijn we 

daar al eens over geïnformeerd, zou niet mogen en indien het toch mag, is het erg kostbaar. We zijn 

blij dat dit onderwerp nog niet van tafel is. Want wat is duur? De werkelijke kosten moeten we eerst 

weten om een afweging te kunnen maken. Wanneer we hiermee inbrekers kunnen demotiveren 

onze gemeente te bezoeken en het gevoel van veiligheid bij onze inwoners kunnen vergroten, is dat 

ook wat waard. 

 

We hebben eerder aandacht gevraagd voor parkeren in woonwijken of beter gezegd, ruimte geven 

aan voetgangers. Wanneer op trottoirs geen vrije doorgang is door begroeiing of geparkeerde auto’s  

moeten we daar iets aan doen. Dat laatste is regelmatig aan de hand, en vraagt om aandacht van de 

politie. De portefeuillehouder heeft dat naar aanleiding van onze oproep vorig jaar op de agenda 

gezet. De reactie was toen dat de politie hier uitsluitend incidenteel op kan controleren. We hebben 

sinds kort meer wijkagenten, dat moet dus mogelijk zijn. Ervaring uit het verleden hebben ook 

geleerd dat een paar keer achter elkaar controleren en bekeuren voldoende is.  

 

 


